
Van: Hilda van t Riet <Hilda.van.t.Riet@diemen.nl> 
Verzonden: donderdag 26 november 2020 11:26
CC: Sofie Kuilman <Sofie.Kuilman@diemen.nl>
Onderwerp: schriftelijke vragen GroenLinks en PvdA inzake Volkshuisvestingsfonds voor kwetsbare 
wijken

GroenLinks en PvdA zouden graag de volgende vragen willen stellen aan het college:

1. Heeft het college kennisgenomen van het feit dat er voor het jaar 2021 een 
volkshuisvestingsfonds voor kwetsbare wijken komt?

2. Is het college het met GroenLinks en de PvdA eens dat dit een unieke mogelijkheid is 
om de verduurzaming van de huurwoningen en de leefbaarheid in onze wijken te 
verbeteren?

3. Is het college bereid om samen met de corporaties op korte termijn een aanvraag in te 
dienen om aanspraak te maken op middelen uit dit volkshuisvestingsfonds?

Met vriendelijke groet,
mede namens de PvdA,
Hilda

Hilda van 't Riet
Fractievoorzitter GroenLinks Diemen
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